
Nr AO.0002.00004.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXIV 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 28 marca 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:52 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 10 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXIV sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 10 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński na podstawie wniosku 

złożonego przez burmistrza wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

Zaproponował, aby powyższy projekt uchwały wprowadzić w pkt 7 pod literą e. 

 

Następnie radny Jacek Pernal zgłosił wniosek formalny w sprawie wycofania z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy z uwagi na nieobecność 1/3 składu rady.  

 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie poparł wniosek radnego Jacka Pernala, bo jak 

zauważył nie odbyło się ani posiedzenie Komisji Samorządowej, ani  Komisji Rolnictwa, które 

są kluczowe w tej sprawie.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski zwrócił się do radnych z prośbą            

o niewycofywanie z porządku obrad powyższego projektu uchwały. Wyjaśnił, że jeżeli uchwała 

nie zostanie dzisiaj podjęta dojdzie do naliczania różnych stawek w jednym okresie 

rozliczeniowym, co spowoduje bardzo duże utrudnienia i zamieszanie. Zwrócił uwagę, że 

mimo nieobecności kilku radnych, Rada Miejska posiada quorum i może podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Radny Marek Łuczak zapytał burmistrza kiedy zostanie ogłoszony nowy przetarg na 

gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że przetarg został już ogłoszony, a wkrótce 

zostanie rozstrzygnięty, na co radny Marek Łuczak zapytał, czy ustalenie stawki przed 

przetargiem jest dobre? 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że ustalenie stawki przed przetargiem 

spowoduje, że nie będzie zamieszania. Wyjaśnił, że w związku ze wzrostem pensji minimalnej 

i cenami paliw, obowiązująca stawka nie może zostać podtrzymana, a jej zmiana w trakcie 

jednego cyklu rozliczeniowego spowoduje zamieszanie. Trudno będzie bowiem wytłumaczyć 

mieszkańcom dlaczego w jednym miesiącu płacą tyle, a za miesiąc już tyle.  

 

Następnie, z uwagi, iż radny Jacek Pernal podtrzymał swój wniosek, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

ZA: 7  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, D. Michalak, J. Pernal,             

M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 2 (H. Maciejewska, E. Szacowna) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (W. Stolarski)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak)  

Z uwagi, iż wniosek formalny radnego Jacka Pernala został odrzucony, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek obrad                    

z dodaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością 

na cele budowlane w pkt 7 pod literą e.  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z proponowaną zmianą:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 



Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXII sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność 

burmistrza Gminy i Miasta Kleczew; 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy; 

c)  uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością 

w celach budowlanych; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością w celach 

budowlanych; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

8. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                         

w Kleczewie za 2022 r.  

9. Wolne wnioski. 

10.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z  LXXII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół z  LXXII 

sesji był do wglądu w biurze rady oraz został wysłany radnym na skrzynki mailowe w celu 

zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie głosowania w sprawie 

jego przyjęcia. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXII sesji:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy i Miasta w Kleczewie Mariusz Musiałowski podziękował radnym, że 

odrzucili wniosek formalny radnego Jacka Pernala, a następnie przedstawił informację o pracy 



w okresie międzysesyjnym w okresie od 18 lutego 2023 r. do 20 marca 2023 r. Powyższa 

informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Dariusz Michalak zapytał czy dyskusja publiczna nad wyłożonym do publicznego 

wglądu projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów na obszarze Gminy Kleczew cieszyła się zainteresowaniem wśród mieszkańców i ile 

osób w niej uczestniczyło? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że w spotkaniu uczestniczyło ok. 6-7 

osób, po czym radny Dariusz Michalak zaapelował  do mieszkańców, aby sprawdzili czy ten 

projekt planu nie dotyczy ich działek i  okolic zamieszkania i aby wnosili ewentualne uwagi do 

5 kwietnia 2023 r.  

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak podkreśliła, że dołożyła wszelkich starań, aby 

informacja o kończącym się terminie składania uwag do tego projektu planu dotarła do jak 

najszerszej liczby odbiorców, dlatego też poza informacjami na BIP i w gazetach pojawił się 

również wpis na portalu społecznościowym.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7a) Radny Jacek Pernal przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność burmistrza Gminy i Miasta 

Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/557/2023 w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność burmistrza Gminy i Miasta Kleczew:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 7b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski  przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 



mieszkańcy. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Wyjaśnił, że zmiana 

stawek jest niezbędna ze względu na sytuację panującą w kraju, wysoką inflację, podwyżkę 

wynagrodzenia i wzrost cen na niektóre części zamienne i zapasowe do sprzętu. Z obliczeń 

wynika, że stawka od jednego mieszkańca powinna wzrosnąć o 2 zł, do kwoty 24 zł. Zaznaczył, 

że sąsiadujące gminy mają wyższe stawki, (Gmina Kazimierz Biskupi przymierza się do 25 zł, 

Gmina Wierzbinek 24 zł, Gmina Witkowo 38 zł,  Gmina Ślesin 25 zł ), a w zeszłym roku Gmina 

Kleczew musiała dołożyć z własnego budżetu do zrealizowania tego zadania ponad 300 000 zł. 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja. Najpierw głos zabrał burmistrz Gminy i Miasta 

Kleczew Mariusz Musiałowski.  Wyjaśnił, że podwyżka pensji minimalnej z 3010 zł na 3600 

zł  to wzrost o 19,6 %, natomiast gdyby odpady wzrosły z 22 zł na 24 zł, będzie to wzrost nieco 

ponad 9%. Podwyżka ta nie jest w stanie zrekompensować nawet podwyżki pensji jaką prezes 

Zakładu Gospodarki Komunalnej musi wypłacić swoim pracownikom. Co więcej ceny paliw 

w dalszym ciągu utrzymują się na bardzo wysokim poziomie. Zaznaczył, że pieniędzy na 

realizację tego zadania może jednak wystarczy. Wynika to z tego, że  Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej rozlicza się z Gminą Kleczew od tony zebranych odpadów. Od 

pewnego czasu zauważa się, że zbieranych jest coraz mniej odpadów nie tylko gabarytowych, 

ale i  plastiku czy makulatury. Podwyżka na poziomie 9 %, która jest dużo niższa aniżeli inflacja 

jest konieczne abyśmy nie musieli horrendalnych kwot dorzucać z budżetu gminy. Podkreślił, 

że jeżeli na koniec okresu rozliczeniowego okaże się, że tych ton było tak mało, że mamy 

nadwyżkę, wtedy te pieniądze będą przeznaczone na dalsze gospodarowanie odpadami  np. na 

modernizację albo na budowę PSZOK-u. Zaznaczył, że w jego opinii propozycja 24 zł jest 

propozycją rozsądną.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak zapytał, czy wiadomo ile 

osób korzysta z formy obniżki opłaty o 0,50 zł przy segregowaniu odpadów 

biodegradowalnych? I czy nie byłoby dla mieszkańców bardziej zachęcające, a dla nas jako 

gminy korzystne, żeby zwiększyć tą kwotę, tak aby mieć mniejszy procent odpadów,                        

w związku z czym łatwiej byłoby spełnić normy, który narzuca Unia Europejska odnośnie 

segregacji odpadów?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że jeżeli chodzi             

o bioodpady to nie ma większego kłopotu, ponieważ Zakład Gospodarki Komunalnej je 

przetwarza. Problem był z osiągnięciem poziomów na frakcji plastik, papier czy szkło. 

Ministerstwo zmniejszyło już te poziomy, ponieważ wcześniejsze wskaźniki były niemożliwe 

do osiągnięcia. Jednak sytuacja, w której kilka, czy nawet kilkadziesiąt osób zdecyduje się na 

korzystanie ze swojego kompostownika i zrezygnuje z pojemników bio nie spowoduje, że 

wskaźniki się poprawią. Okazuje się bowiem, że w jednej z gmin, którą obsługuje Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie zastosowano taką taktykę, jednak nie 

miało to żadnego przełożenia na finanse. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak zapytał jak to wygląda    

z wysokością miesięcznych stawek w tych gminach, które obsługuje Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie?  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odpowiedział, że wcześniej w swojej 

wypowiedzi wspomniał o wysokościach miesięcznych stawek w sąsiadujących gminach, 

jednak nie zna stawek Gmin: Słupca, Strzelno czy Strzałkowo, które są obsługiwane przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Kleczewie. Dodał, że jest wiele czynników cenotwórczych 



na umowy z poszczególnymi samorządami, dlatego należy być bardzo ostrożnym przy takim 

bezpośrednim porównywaniu. Następnie, na pytanie radnego Jacka Pernala odpowiedział, że 

na terenie powiatu konińskiego jest jedno wysypisko śmieci i dwie sortownie, po czym radny 

Jacek Pernal zapytał, który jeszcze z tych podmiotów oprócz Kleczewa ma pojemniki? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że Gmina Kazimierz Biskupi aktualnie 

posiada dwa pojemniki, do plastiku i do bioodpadów.  Jednak w związku z tym, że taki system 

doskonale  się sprawdza przymierza się także do poszerzenia pojemników na wszystkie frakcje.  

Radny Jacek Pernal zaznaczył, że firma odbierająca odpady od gmin, które nie posiadają 

pojemników, musi zapewnić worki. W przypadku gminy Kleczew jest to około 4000 sztuk 

deklaracji. Jeżeli pomnożymy to przez cztery frakcje, 12 miesięcy i jedną złotówkę to wyjdzie 

koszt 200 000 zł. Tyle dokładnie taki podmiot musi  wydać ze swoich środków. Gmina Kleczew 

ma swój zakład, swoją sortownie i  pojemniki, a mimo to posiada jedne z najwyższych stawek 

za odpady komunalne. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski nie zgodził się, ażeby gmina 

Kleczew posiadała jedne z najwyższych stawek za wywóz odpadów od jednego mieszkańca.  

Radny Jacek Pernal ustosunkował się do tego mówiąc, że przyznaje burmistrzowi rację, jednak 

inne gminy muszą wydać ponad 200.000,00 zł rocznie na zakup worków, a gmina Kleczew 

wydała już wcześniej pieniądze inwestując w pojemniki, przy czym dwa pojemniki zostały 

spłacone przez mieszkańców, a dwa zakupiła gmina.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski sprostował wypowiedź radnego 

Jacka Pernala tłumacząc, że mieszkańcy nie kupowali żadnych pojemników, bo wszystkie 

pojemniki dostawali w cenie opłaty bez konieczności ich wykupywania przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Następnie dodał, że mieszkańcy podczas zebrań 

sołeckich bardzo chwalili sobie ten system i on również uważa, że doskonale się sprawdza. 

Gmina Kleczew zreformowała system odbioru odpadów w powiecie konińskim wprowadzając 

pojemniki jako pierwsza. Następnie dodał, że niebawem na sesji pojawi się prezes Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej i udzieli dokładniejszych informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński, cyt: Jeszcze wrócę do 

tego o czym mówił radny Pernal. Panie Burmistrzu, po to podnieśliśmy stawki, żeby mieć 

pojemniki. Myślę, że większość z nas jest z tego zadowolona, ale to nie było za darmo. 

Podnieśliśmy stawki po to, żeby mieć pojemniki.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Drodzy Państwo, Pan 

Przewodniczący ma rację. Kupiliśmy sobie w ten sposób porządek i komfort gospodarowania 

odpadami. Pamiętam ile krzyku było na początku:  „Kto to wymyślił pojemniki”? „Gdzie to 

będzie stało”? „Kto to będzie wynosił”? Niedługo kolejne zebrania sołeckie. Wybierzcie się      

i dopytajcie, czy mieszkańcy chcieliby oddać swoje pojemniki po to, żeby cena za odpady 

zmalała im o złotówkę czy nawet o 2 zł. Jestem pewny, że mieszkańcy nie będą chcieli 

rezygnować z tych pojemników. Zgodziliśmy się na to, że będą pojemniki i mieszkańcy złotówki 

do tego nie dokładali, są one zawarte w cenie abonamentowej jaką każdy mieszkaniec płaci za 

odbiór tych odpadów. Mam nadzieję, że kiedyś za te pojemniki w końcu przestaniemy płacić      

i  cena ta będzie mogła być mniejsza, stabilniejsza. Dzięki temu, że mamy pojemniki Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej może regulować częstotliwość odbioru odpadów. 

Zwiększaliśmy częstotliwość odbioru szkła dlatego, że okazało się , że raz na 4 miesiące było 



za rzadko, bo pojemniki były przepełnione. Mieszkańcy wnioskowali, żeby było częściej, więc 

Zakład Gospodarki Komunalnej w tej chwili zrobił to raz na kwartał. Kiedy zabraliśmy jakąś 

inną frakcje odpadów okazało się, że większość pojemników jest ledwo do połowy dorzucona, 

więc prezes zaproponował zwiększenie o 10 dni, żeby było troszeczkę rzadziej. Daje nam to 

dużą możliwość takiej elastyczności, wpływania na to w jaki sposób regulujemy częstotliwość 

odbioru tych odpadów. Jeżeli chodzi o to, że kilka osób mniej oddawałoby bioodpady to nie 

spowoduje nam to wzrostu wskaźnika odzyskiwania tych odpadów, ale ucywilizuje sytuację na 

składowisku. System się sprawdza. Jesteśmy z tego zadowoleni i nie uważam, żebyśmy płacili 

naprawdę więcej niż inne gminy. Przed chwilą usłyszeliście przykłady gmin, które płacą więcej 

niż my pomimo, że tych pojemników nie mają.  

Radny Wiesław Stolarski zapytał dlaczego nie przeprowadza się dokładnej weryfikacji osób 

płacących i niepłacących za odbiór odpadów?  Wyliczył, że jeżeli przykładowo takich osób jest 

500, to mnożąc to przez stawkę 24 zł wychodzi 120.000, 00 zł oszczędności. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że taka weryfikacja 

była prowadzona. Porównano bowiem ilość wypłaconych dodatków węglowych z ilością osób 

składających deklaracje śmieciowe. Z przeprowadzonej analityki wynika, że nie ma zbyt dużej 

ilości osób unikających płacenia za odbiór odpadów. 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski poinformował, że w tym roku weszła ustawa 

odnośnie ścieków, która umożliwia samorządom skontrolowanie każdej posesji pod względem 

ilości szamb i oczyszczalni przyzagrodowych, co będzie doskonałą okazją do weryfikacji 

faktycznej ilości mieszkańców zamieszkujących na danej posesji. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie przywitał prezesa Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Janusza Bertholda przybyłego na obrady.  

Radny Jacek Pernal zapytał ile, na dzień dzisiejszy, kilogramów odpadów komunalnych 

zbieranych jest od jednego mieszkańca Gminy Kleczew? 

Prezes Janusz Berthold odpowiedział, że średnia krajowa z GUS-u wskazuje, że w Polsce 

średnio wypada 350 kilogramów na osobę. W Gminie Kleczew jest to teraz ponad 4000 

odpadów różnej maści, od gabarytów poprzez odpady biologiczne. Jeżeli podzielimy to przez 

8500 zadeklarowanych ludzi do dopłat, to wychodzi ponad 430 kilogramów od osoby. Jest to 

wskaźnik, który powoduje między innymi wysokość ceny. I właśnie za tę ponadnormatywną 

do średniej krajowej produkcję śmieci gmina musi zapłacić, a dokładniej jej mieszkańcy.  

Radny Jacek Pernal zadał kolejne pytanie, czy mając na terenie naszej gminy sortownię pomaga 

nam to, czy przeszkadza? 

Prezes Janusz Berthold odpowiedział, że posiadanie sortowni ma swoje plusy i minusy. 

Porównując się do Konina, który ma podobną  sortownie jak Kleczew, to poziomy odzysków 

przekazywane do gmin są niskie. ZGKiM w Kleczewie obsługuje na ten moment 5 gmin, 

dlatego też może sobie pozwolić na bardziej głębsze sortowanie. Kolejny plus jest taki, że w 

miejscu tym pracuje ponad 20 osób, czyli daje zatrudnienie. Gdybyśmy tą sortownie próbowali 

utrzymać tylko dla Gminy Kleczew, to byłoby to wręcz obciążeniem, a nie wartością dodaną. 

Dodał, że zdaje sobie sprawę, że każda podwyżka jest bolesna i niepożądana, jednak rosnących 

kosztów nie da się w żaden sposób ominąć.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński ogłosił przerwę w obradach o godz. 

15.28, obrady wznowiono o godz. 15.37. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt: Ja mam taką propozycję, bo są       

z nami państwo sołtysowie, którzy reprezentują mieszkańców naszej gminy. Bardzo bym prosił, 

żeby państwo również w tej sprawie zabrali głos. Jak Państwo się zaopatrujecie na kwestię 

podwyżki o 2 zł? Kto z Państwa chciałby zabrać głos w tej kwestii?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt: Panie przewodniczący, jeśli 

mogę prosiłbym, żeby również sołtysi w swojej wypowiedzi dopowiedzieli, jak zaopatrują się na 

podwyżkę cen paliw, produktów spożywczych w sklepach, energii elektrycznej i gazu. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt: Ale my tutaj nie dyskutujemy            

o kwestiach globalnych i krajowych tylko o kwestiach naszej gminy. Także chciałbym, żeby 

państwo sołtysi wypowiedzieli się w kwestii podniesienia stawki za odpady.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt: Jako człowiek wykształcony        

z pewnością ma pan wiedzę, że Gmina Kleczew nie jest wyspą, tylko działamy w systemie 

globalnej gospodarki i nie da się tutaj udawać, że jest inaczej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt: Jako człowiek wykształcony wiem 

co mówię. Bardzo proszę o dyskusję państwa sołtysów. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt: To jest jakby zadał Pan pytanie 

komu się podobają podwyżki. Naprawdę gratuluję podejścia Panie przewodniczący.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt: Po to działa demokracja, żeby 

każdy mógł zabrać głos. 

Sołtys sołectwa Przytuki Włodzimierz Różański, cyt.: Panie przewodniczący, Szanowna Rado, 

zaproszeni goście. Jak się zaopatrują mieszkańcy? Ostatnio żeśmy chodzili za podatkiem               

i padały pytania: „Czemu podwyżka”? „Czemu tak drogo”? To nie jest tak, że zadowoleni są 

wszyscy. Bo są tacy co lubią narzekać i będą. 2 zł nie jest dużo, ale oni i tak powiedzą, że za 

dużo. Jeżeli sesje są nagrywane i się im to wyjaśni, to chyba więcej zrozumieją. No tak jak 

mówię, społeczeństwo jest też  podzielone, ale niektórzy zrozumieją i tę sytuację. Dziękuję.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski podziękował sołtysowi za głos 

rozsądku. Dodał, że nikomu nie podoba się, że drożeją artykuły spożywcze, części 

samochodowe, podatki, woda czy benzyna. Nie można więc oczekiwać, że opłaty za wywóz 

śmieci będą na tym samym poziomie. Żyjemy bowiem w czasach, gdzie inflacja osiągnęła 

poziom 18,4%. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zwrócił się z pytaniem do prezesa Janusza Bertholda  

jakie stawki obowiązują w gminach, które obsługuje Zakład Gospodarki Komunalnej                      

i Mieszkaniowej w Kleczewie? 

Prezes Janusz Berthold odpowiedział, że jeżeli chodzi o Gminę Strzałkowo jest to 28 zł od 

mieszkańca. Miasto Słupca rozlicza się od zużytej wody, ponieważ stwierdzono, że przepaść 

między zameldowanymi, a deklarowanymi osobami jest znaczna. Wypada tam w granicach 9 

zł od metra, to jest około 27,28 zł. Jeżeli chodzi o Gminę Słupca stawka ta wynosi 28 zł,  w 

Strzelnie  31 zł, a w Kleczewie 22 zł.  Zaznaczył, że nie ma złotego środka, żeby w miarę 

rozsądny sposób wyjaśnić ludziom, że aby porównywać do siebie stawki różnych gmin należy 



mieć wspólny mianownik. Różnie bowiem gminy rozpisują częstotliwość wywozu i mają różne 

zapotrzebowania, co rodzi różne koszty. Następnie przypomniał, że raz do roku robiona jest tak 

zwana objazdówka odpadów wielogabarytowych oraz mycie biologiczne pojemników na 

odpady. Zaznaczył, że Gmina Kleczew jest  jedyną gminą w województwie konińskim, która 

wyposażyła mieszkańców w komplet pojemników bez ich bezpośredniego udziału.  

W tym momencie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zabrał głos 

tłumacząc, że nikt nie neguje, że pojemniki to jest dobra sprawa, ale podnosząc opłaty to 

mieszkańcy w pewnym sensie za nie zapłacili.  

Prezes Janusz Berthold obliczył, że aby pojemniki się spłaciły potrzeba 10 lat na amortyzację, 

a przeliczając to na jednego mieszkańca w ciągu roku spłaci  on 18 zł, więc aby jeden pojemnik 

się zwrócił potrzeba  na to aż 5 lat. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt: Szanowni państwo, starałem się 

nie przeszkadzać w dyskusji, natomiast wszystko sobie skrzętnie notowałem. Chciałbym żeby 

kilka rzeczy bardzo wyraźnie wybrzmiało, bo pan radny powiedział sporo rzeczy, które są 

krzywdzące, zarówno względem Urzędu jak i Zakładu Gospodarki Komunalnej. Wspomniał pan 

o 4-osobowej rodzinie i wziął pan kwotę 1,50 zł, bo szacunkowo, pierwotnie tak to było przyjęte. 

Czyli rodzina miesięcznie płaci 6 zł za to, że korzysta z pojemników.  W ciągu roku wychodzi 72 

zł. Mamy pięć pojemników, każdy kosztuje co najmniej 120 zł. Za wszystkie pojemniki płacimy 

600 zł. No więc jak teraz te 600 zł podzieli się przez kwotę 72 zł to znaczy, że prawie 8 i pół 

roku będzie się to spłacać. My  komplet pojemników mamy bodajże od 3 lat. Fajnie, że pan 

prezes to powiedział, że cena 9 zł, czyli taka jaka zastała mnie na początku pracy była ceną 

polityczną i w żaden sposób nie pokrywała kosztów spółki, paliwa, pensji czy części 

zamiennych. Ona została wtedy podniesiona na 18,50 zł, ponad 100%. Przed zebraniami 

sołeckimi słyszałem oburzenie mieszkańców, którzy się na to zebranie wybrali. Jeszcze się ono 

nie rozpoczęło a mówili: „No, ciekawe, co nam powie”. Poświęciłem ponad godzinę, żeby 

wytłumaczyć na slajdach, z czego to wynika.  Mieszkańcy wychodząc mówili: „No, widzisz, nie 

mógł zrobić inaczej”. Możemy udawać, że jesteśmy jakąś wyspą, że wszystko dookoła drożeje:  

jedzenie, pensje, emerytury, paliwo, części zamienne.  Możemy udawać, że u nas                               

w Kleczewie nic nie zdrożało i będziemy mieć kwotę taką, jaką mieliśmy do tej pory. Nikt nie 

lubi podwyżek. Natomiast ja bardzo nie lubię rozmawiać ze służbami i nie chciałbym, żeby ktoś 

mi kiedyś postawił zarzut, że doprowadziłem do niegospodarności Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kleczewie, której jako gmina jesteśmy 100% udziałowcem. Pan 

prezes użył sformułowania „No bo nie mogę ustalić reguły gry, że będziemy płynąć pod wodą”. 

Ja to rozwinę co pan prezes miał na myśli. Wiedząc, że to kosztuje 24 zł, nie mogę udawać, że 

będzie mniej i zaproponować 18 zł. Dlaczego? Bo narażam firmę na straty, a za to grozi 

odpowiedzialność karna. Jeżeli ktoś ma ochotę być takim czarodziejem i dać się zamknąć za to, 

że żyje i jest się takim nadmiernym populistą, to ja serdecznie zapraszam.  Rozumiem, że pan 

przewodniczący chciał się podzielić odpowiedzialnością sołtysami, natomiast to wy jesteście 

radnymi. Strasznie niewdzięczne, ale czasami takie trudne decyzje trzeba podejmować. Macie 

wszystkie argumenty, żeby mieć czyste sumienie. Macie wyliczone na kalkulatorze, przez 

prezesa i przez księgowe. Wszystko tak drogo kosztuje, wszystko zdrożało, żyjemy w szalonych 

czasach, ale niestety żadne z nas premierem nie jest, immunitetów takich nie mamy, więc 

postępujmy zgodnie z zasadami logiki i gospodarki. Proszę, bądźmy rozsądni. Dziękuję.  

 



W tym momencie, radny Wiesław Stolarski zgłosił wniosek formalny w sprawie  zmniejszenia 

proponowanej w projekcie uchwały wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od jednego mieszkańca do kwoty 23,00 zł. 

Burmistrz Gminy i Miasta w Kleczewie Mariusz Musiałowski, cyt.: Wracając do wyliczeń pana 

radnego Kapeli. Dla czteroosobowej rodziny ta podwyżka będzie oznaczać 8 zł miesięcznie,        

a 96 zł na rok. Nie demonizujmy tego, że jest to kwota jaka przewróci budżet domowy naszych 

mieszkańców. Tu bardziej chodzi o emocje. Są wybory, a co sobie ci mieszkańcy pomyślą, a bo 

znowu podnieśliśmy o 2 zł. Nie palę papierosów, więc nie wiem, ile kosztuje paczka papierosów, 

ale podejrzewam, że kosztuje więcej, Jeżeli nie będzie się w systemie bilansować - będziemy 

zmuszeni do zaprzestania realizacji pewnie innych rzeczy, na które braknie pieniędzy                     

w budżecie. Nie pozwolę na to, żeby zagrożone były inwestycje, na które udało nam się zdobyć 

dofinansowanie, ale niedawno procedowaliśmy nad budżetem na rok 2023 i macie świadomość 

tego, że są inwestycje, które nie są niczym dofinansowane i naprawdę zatrzymamy je, jeżeli 

będzie nam brakować pieniędzy. Nie będę zadłużał gminy po to, żeby w roku wyborczym 

wykonać inwestycje, tylko dlatego że były planowane. Nie jestem populistą. Jeżeli braknie 

pieniędzy, to je zatrzymam. Przykład, droga w Józefowie. Brakło nam już ponad 300 tysięcy       

w zeszłym roku. Jeżeli teraz okaże się, że brakuje ponad pół miliona, albo jeszcze więcej,  nie 

będę miał wyboru i będziemy musieli wycinać inwestycje. 8 zł miesięcznie przy czteroosobowej 

rodzinie. Naprawdę nie demonizujmy tego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odpowiedział, że różnie są ludzie 

uposażeni, więc jednym przewróci to budżet domowy, a innym nie.  Następnie poddał pod 

głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez radnego Wiesława Stolarskiego.  

 

Wyniki głosowania  w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy-wniosek zgłoszony przez radnego Wiesława Stolarskiego w sprawie 

zmniejszenia stawki do kwoty 23, 00 zł miesięcznie: 

ZA: 8  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, D. Michalak, J. Pernal, W. 

Stolarski, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 (H. Maciejewska, E. Szacowna) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak)  

Ad 7c) Kierownik referatu ING Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością w celach 

budowlanych. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Marian Kapela poprosił o wyjaśnienie, czy chodzi o poszerzenie drogi, czy o jakąś nową 

inwestycję? 

Kierownik referatu ING Marta Sobczak, cyt.: To jest uchwała, która była podejmowana na 

poprzedniej sesji, natomiast to dysponowanie nieruchomością było udzielone przez Radę 

Miejską dla Zarządu Dróg Powiatowych. Dlatego tą uchwałę trzeba uchylić, ponieważ jest 

przygotowana zmieniona uchwała, na dysponowanie dla powiatu konińskiego. I to jest 

związane z inwestycją powiatu konińskiego. Zaraz kolejna będzie uchwała, która właśnie będzie 

mówiła o prawidłowym podmiocie, któremu udzieli się zgody na dysponowanie nieruchomością 



w celach budowlanych. Tu był Zarząd Dróg Powiatowych w Koninie, było to podejmowane na 

sesji miesiąc temu mniej więcej. Musimy teraz tą uchwałę uchylić, ze względu na to, że zgoda 

na dysponowanie nieruchomością została udzielona Zarządowi Dróg Powiatowych, a dotyczy 

to drogi ul. Wilczyńska. Powiat przewiduje remont drogi powiatowej na odcinku Budzisław 

Kościelny - Budzisław Górny i związane jest to z tą inwestycją.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/558/2023 uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na dysponowanie nieruchomością w celach budowlanych:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 7d) Kierownik referatu ING Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością w celach budowlanych. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/559/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością w celach budowlanych:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 7e) Kierownik referatu ING Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 



Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/560/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 7f) Kierownik referatu ING Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Marian Kapela zapytał, czy budowa ścieżki rowerowej z Nieborzyna do Budzisławia 

nie będzie kolidowała z infrastrukturą energetyczną, która także ma przebiegać po tej trasie? 

Kierownik referatu ING Marta Sobczak wyjaśniła, że nie ma z tym problemu, ponieważ w taki 

sam sposób powstają na terenie gminy sieci wodociągowe, kanalizacyjne, różne inne 

infrastruktury podziemne, które nie kolidują z inwestycjami drogowymi,  chodnikowymi, czy 

różnymi innymi naziemnymi urządzeniami budowlanymi.  

Radny Jacek Pernal, cyt:  W jednej z poprzednich sesji, pan kierownik Maciejewski (i pani 

kierownik też o tym mówiła), że nie potrzeba mieć służebności, wystarczy umowa. I taka umowa 

została zawarta na prace przesyłowe, ułożenie kabla średniego napięcia, nie pamiętam jakiej 

wysokości, w miejscowości Sławoszewek. A teraz tutaj musimy podjąć znowu służebność, 

wpisywać w księgę wieczystą, pozbawiać się gruntu na prawie 30 lat? Po to tylko, żeby kogoś 

tam zaspokoić. Może warto na tej samej opinii prawnej się oprzeć i dać im taką umowę, jaka 

została zawarta pomiędzy gminą, a tym inwestorem na terenach w Sławoszewku?  

Kierownik referatu ING Marta Sobczak wyjaśniła, że na tych terenach była umowa na 

prowadzenie prac i krótkotrwałe umieszczenie urządzeń na czas realizacji robót, a dopiero 

potem na długotrwałe umieszczenie urządzeń. Następnie dodała, że jeżeli Rada Miejska nie 

wyrazi zgody na udzielenie tej służebności, to przedsiębiorca, który posiada tam urządzenia do 

przesyłu prądu jest w stanie wystąpić i uzyskać taką zgodę na drodze sądowej, co zapewnia mu 

kodeks cywilny. Najpierw występuje oficjalnie do właściciela terenu na ustanowienie tej 

służebności i jeżeli nie ma takiej zgody, bez znaczenia czy to jest właściciel publiczny, czy 

prywatny, może dochodzić takich roszczeń na drodze sądowej na podstawie kodeksu 

cywilnego.  

Radny Jacek Pernal, cyt: Powołuję się na tą opinię prawną, o której pani mówiła, a ja jej do tej 

pory nie widziałem. Dlaczego teraz w Nieborzynie czy w Budzisławiu musimy mieć służebność, 

a w Sławoszewku nie? W Sławoszewku wystarczyła decyzja, czy umowa zawarta między 

podmiotem, a burmistrzem, a tutaj musimy mieć służebność. Może wystarczy też taka umowa 

między burmistrzem? Bo ja sobie nie wyobrażam, że ten podmiot w Sławoszewku tylko na 3 lata 

będzie miał korzystanie z tego gruntu. On też wystąpi za jakiś czas, za miesiąc, dwa, za pół roku 

o służebność. I nas tutaj się w jakiś tam sposób chyba okłamuje.  

Kierownik referatu ING Marta Sobczak odpowiedziała, że nikogo nie okłamuje.                             

W przedstawionym projekcie uchwały służebność dla energetyki jest wymagana przepisami 



prawa, natomiast nie jest w stanie na ten moment powiedzieć jak to dokładnie było określone 

w poprzednich umowach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poprosił o przedstawienie  na następnej 

sesji lub posiedzeniach komisji opinii prawnej, na podstawie której nie trzeba było ustalać 

służebności. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/561/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu:  

ZA: 5  (M. Kapela, H. Maciejewska, D. Michalak, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, J. Pernal, W. Stolarski) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 7g) Skarbnik Gminy i Miasta Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Dariusz Michalak zapytał jakie są warunki otrzymania refundacji podatku VAT  dodatku 

węglowego? 

Skarbnik Gminy i Miasta Kleczew Beata Kozikowska odpowiedziała, że refundacja 

przysługuje osobie korzystającej z ogrzewania gazowego. Urządzenia grzewcze zasilane 

paliwami gazowymi muszą być zgłoszone do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków. 

Warunek drugi jest taki, że gospodarstwo domowe spełnia kryteria dochodowe.                              

W gospodarstwie jednoosobowym wysokość przeciętnego miesięcznego dochodu nie 

przekracza 2100,00 zł, a w gospodarstwie domowym wieloosobowym wysokość przeciętnego 

miesięcznego dochodu nie przekracza kwoty 1500, 00 zł. Wnioski składa się po otrzymaniu 

faktur, z których wyliczony zostanie VAT. Wnioski można składać bezpośrednio po 

otrzymaniu faktury, bądź rocznie do końca lutego 2024.  

Radny Marek Łuczak poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji 

Budżetu i Finansów, na którym to komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany w budżecie na 

rok 2023. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIV/562/2023 zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r.:  

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                        

D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński) 



PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (W. Krzywdziński, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, J. Tylman,  D. Woźniak) 

Ad 8. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                     

w Kleczewie za 2022 rok przedstawiła kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Agnieszka Ślebioda. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński podziękował wszystkim 

pracownikom M-GOPS w Kleczewie za ciężką pracę.  

Ad 9. Wolne wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński przypomniał wszystkim radnym, że do 

końca kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe.  

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

Ad 10. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady LXXIV sesji 

Rady Miejskiej w Kleczewie. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                                Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 


